
 

1 

 

Svenska Rasklubben för Bracco Italiano och Spinone Italiano 

Rasklubb inom specialklubb för Kontinentala Fågelhundar 
 

Styrelsemöte SRBS – telefonmöte, måndag den 13 juli 2016 kl. 19.00 
 

Kallade: Kikki Ellström, Sofie Klemmensen, Anki Skrucha, Lars-Göran Edström, Britt-Marie 
Rasmussen, Bengt Svensson, Birgitta Jönsson, Mats Stridh, Rolf Andersson, Tina Gavling 
Angelica Hemlin 

  
Närvarande: Kikki Ellström, Sofie Klemmensen, Anki Skrucha, Lars-Göran Edström, Britt-Marie 

Rasmussen,Birgitta Jönsson, Mats Stridh, Rolf Andersson, Tina Gavling 
  
Afbud : Bengt Svensson och Angelica Hemlin 
________________________________________________________________________________________ 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 
- Ordförande förklarar mötet öppet. 
________________________________________________________________________________________ 
 
§ 2 Val av justeringsperson 
 
- Tina Gavling står på tur och valdes till justerare jämte ordförande. 
________________________________________________________________________________________ 
 
§ 3 Godkännande av dagordning 
 
-  Dagordningen godkändes. 
________________________________________________________________________________________ 
 
§  4 Rapporter från: 
 
-  Kassör 
   BJ endelig adgang til SRBS konto 
   Ca 49000 kr. på konto (eftersök och udstilling) – 2000 kr. i udgifter sidst i juli mdr. 
   Birgitta Jönsson login til banken endelig i orden 
   62 medlemmer pr. dato. 
   Koblings afgift indbetalt.  
   BJ spørger om medlemskort kan blive sendt ud pr. mail – KE kontakter AH om dette 
   Snak om prøveresultater kan blive pr. mail – original sendes til SKF – KE tager kontakt til BS vedr.dette. 
-  62 hunde tilmeldt Mastdunga utställning -  mere om budget til næste møde. 
   16 startende hunde på lørdagens eftersökprov + 7 startende hunde på det fredagens eftersökprov 
 
- Jaktprovsansvarig 
 
- RA snakker med BS vedr. kritikker pr. mail  
 
- Til vores prov den 20/8-2016 - Forsmark, Uppland er Joacim Nordell dommer og provledare stadigvæk vakant 
  Der skal skaffes vildt og RA kontakter BS vedr. dette. 
  Sidste for tilmelding er 23/7-2016 
  BS tager i mod tilmelding og afstemmer betaling med BJ 
 
- Forbedre vores feltprøv i oktober – udsendelse af brev til domme rog provleder 
   
- Avelsansvarig 
 
- IB har haft kontakt til KS og LAE vedr. Michaela Schaumann 
  SRBS har oplyst at klubben ikke blander sig i dette, og at man har informeret Michaela Schaumann at hun 
  kan melde sagen til SKK 
________________________________________________________________________________________ 
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§ 5 Förfrågan från Yvonne Hansén ang ersättning 
 
 - Yvonne Hansén har pr. mail til KS frembragt ønske om at få ersättning för transport af verifikationerna 
   til vores årsmøde i marts 
   Styrelsen snakkede om forspørgelsen, og en enig styrelse stemte nej til ersättning för transport af  
   verifikationerna 
   KS sender motivering til Yvonne Hansén 
________________________________________________________________________________________ 
 
§ 6 Inbjudan från SABI 
 
- Der er indkommet en indbydelse fra SABI om klub medlemsskab i ny SABI forening 
  Det er klubben der bliver medlem og pris er 500 Euro 
  AS har haft kontakt Marieke Hamakers, som er sekretær for  SABI.int./Europa, og hun oplyste at der har  
  været positive og negative tilbagemeldinger vedr. udsendte invitation. 
  AS fortalte kort om indbydelsen 
  
  Invitation fra SABI tages op igen på næste møde, og SK sender efter mødet invitation ud til styrelsen igen. 
________________________________________________________________________________________ 
 
§ 7 Inkommna skrivelser 
  
   15.06.2016 
   - Antal hundar i gruppmoment / Angående Lydnadsprov. 
   - Remiss - Regler för Lydnadsprov 2017-2021 – Sendt til ES 
   - Ansökan om prov 2017 / Svenska Brukshundklubben 
   - Protokollsutdrag fra JhKs senaste möte vedr. hjælpemidler under jaktprov – sendt til AS og KS 
   - Inbjudan till utbildning i föreningsteknik – sendt til KS og BJ 
     En enige styrelse gav godkendelse til at bevilje de 400 kr. som kursus koster 
     KS, BJ og SK kigger i kalender om de kan – sidste tilmelding er den 15 august 2016 
   - Kennelfullmäktige 2017 
   - KF 2017 / Hamiltonplaketten 2017 
   - Regelöversyn och utvärdering av hälsoprogram sendt til KE 
   20.06.2016 
   - Snabb remiss!! Kort svarstid / jaktprovsreglerna regelrevideringsgruppen – sendt til AS +KS 
   27.06.2016 
   - Nytt program i SKK Play för uppfödare - onsdagen den 21 september kl. 19.30 
   - NORDIC DOG SHOW – sendt ud til hele styrelsen 
   08.07.2016 
  - Protokollsutdrag mm från Utställningskommittén / justering af protokoll 
 
- AS og KS har den 10/7/ 2016 modtaget mail SweiKs med Information om SWeiKs förtursregler och  
  framställan till SKF 
  AS fortalte kort hvordan tingene hang sammen og at SKF tillader en klub at lave egne regler. 
  Den udsendteiInformation handler om Domare förtur på jaktprov, hvilket SRBS behandlede på møde den  
  17/8-2015 
  SRBS har indsendt følgende  
  Vedr. Domare förtur på jaktprov, har SRBS besluttet følgende.: 
  En dommer skal have förtur på jaktprov, men har en dommer ikke været ude, at dømme tidligere på jakt  
  sæson, skal man ikke have förtur på jaktprov 
  KS sammensætter en skrivelse til SKF 
 
- Den 25.05.2016 har AS + SK modtaget mail fra Yvonne Hansén med følgende forespørgelse: 
  Vad kommer SRBS att göra med de felfärgade braccovalparna 
  AS har været i kontakt med SABI via Marieke Hamakers, som kunne oplyse AS at det ike var uvanligt at 
  BI og S var færdig hvid/orange i farven allerede fra fødsel, sådanne kuld for kom også i Italien. 
  Derfor gør SRBS intet ved de ” felfärgade braccovalparna” 
  AS sammensætter artikel om emnet + sender til AH, og denne artikel bliver sendt ud sammen med næste  
  Nyhetsbrev.  
________________________________________________________________________________________ 
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§ 8 Övriga frågor 
   
 - Angelica Hemlin har sendt en lille statistik ud vedr. de 3 Nyhetsbrev SRBS indtil nu har sendt ud 
   Antallet af prenumeranter er steget fra 1 Nyhetsbrev + flere vælger at åbne SRBS udsendte Nyhetsbrev. 
   Styrelsen snakkede om det evt. var muligt med en tæller så man kunne se hvor mange der åbner 
   Nyhetsbrevt – KS tager kontakt til AH vedr. dette. 
 
 - AS synes styrelsen skal blive bedre til at melde retur til det SK/vores sekretær sender ud. 
 
-  Mastdunga utställning var en succes, og hvis SRBS får tilbudet til næste år, er SRBS klar til endnu en inoff. 
   utställning. 
________________________________________________________________________________________ 
 
§ 9 Mötets avslutande 
 
 - Ordföranden tackar samtliga deltagare och förklarar mötet avslutat 
________________________________________________________________________________________ 
 
 
 
 
 
 
 
____________________________                                                      ______________________________ 
               Ordförande                                                                                               Justerare 
             Kikki Ellström                                                                                          Tina Gavling 
 
 
 

 

                                                    _____________________ 
                                                                Sekreterare  
                                                           Sofie Klemmensen 
 


